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RM.0002.8.5.2019                        

PROTOKÓŁ Nr 5/2019 

z V Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 8 marca 2019 roku. 

Ad. 1 - 5  

–  Otwarcia V sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 13.00 dokonał 

Wiceprzewodniczący Rady, Pan Arkadiusz Jarosław Rybak. Powitał wszystkich zebranych. 

–  W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

–  Quorum obrad stwierdził Wiceprzewodniczący Rady. 

–  Na sekretarza V sesji wybrano radnego: Pawła Jerzego Iglewskiego. 

–  Pan Arkadiusz Jarosław Rybak odczytała porządek obrad sesji. 

–  Porządek obrad został przyjęty, 14 radnych głosowało za jego przyjęciem.  

–  Protokół z sesji IV Rady Miejskiej VIII kadencji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych 

opowiedziało się za jego przyjęciem). 

Pan Burmistrz złożył paniom obecnym na Sali życzenia z okazji Dnia Kobiet. Wraz z Radnymi 

wręczyli paniom kwiaty. 

 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji, tj. od 31 stycznia 

2019 r.. Powiedział m.in.: podpisywał akty notarialne, prowadził rozmowy w sprawie 

dofinansowania budowy dróg na terenach wiejskich z funduszy ministerialnych, brałe udział w 

święcie Kół Gospodyń Wiejskich, w miejscowości Kościelna Wieś pod nazwą "Kaczka po 

naszymu", brał udział w posiedzeniu Lokalnej Grupy Działania w Radziejowie, brał udział w 

uroczystości wręczenia medali nadanych przez Prezydenta RP dla par Małżeńskich obchodzących 

jubileusz 50-lecia pożycia małżeńskiego, wręczył nagrodę ufundowaną przez mnie laureatowi 

Festiwalu Piosenki Europejskiej na Koncercie Galowym, który odbył się w Radziejowskim Domu 

Kultury, brał udział w obchodach Dnia Edukacji Narodowej na poziomie Gminy, brał udział w 

obchodach Dnia Kobiety Wiejskiej, które odbyło się w miejscowości Dobre było to święto 

powiatowe, brał udział w obchodach Jubileuszu Szkoły Podstawowej w Dębołęce 70-lecie 

powstania szkoły, brał udział w spotkaniu z klubem Seniora w Piotrkowie Kujawskim, brał udział 

w spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim w Toruniu pod kątem rozliczania I transzy 

dofinansowania budowy oczyszczalni ścieków w Piotrkowie Kujawskim, brałem udział w 

Koncercie z okazji 100-lecia odzyskania niepodległości, który odbył się w Kościele Parafialnym w 

Piotrkowie Kujawskim, brał udział w spotkaniu z przedstawicielami Kopalni Konin, brałem udział 

w uroczystość ślubowania klas I w Szkole Podstawowej w Piotrkowie Kujawskim, brał udział w 
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uroczystości ślubowania klasy I w Szkole Podstawowej w Byczu, brał udział w spotkaniu w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska w Toruniu, dotyczącym programu "Czyste 

powietrze" (wymiana pieców z dofinansowaniem Funduszu), brał udział w rozprawie 

administracyjnej w sprawie wniosku mieszkańców ulicy Topolowej, brał udział w spotkaniu z 

Zarządem Kopalni Konin, brałem udział w uroczystościach organizowanych przez szkoły z okazji 

100-lecia odzyskania niepodległości, brałem udział w gminnych obchodach święta Niepodległości, 

brałem udział w uroczystości przekazania wozu strażackiego dla OSP Piotrków Kujawski, brałem 

udział w spotkaniu z przedstawicielami firmy „VORTEX” w sprawie urządzeń fotowoltaicznych, 

udałem się do miejscowości Osięciny celem podpisania umowy na dostawy energii elektrycznej na 

rok 2019. Podpisywały gminy powiatu radziejowskiego i aleksandrowskiego, brałem udział w 

spotkaniu z Zarządem Gminnym Kół Gospodyń Wiejskich, brałem udział w obchodach święta 

Pracownika Socjalnego na terenie gminy, brałem udział w zebraniu wiejskim w Nowej Wsi, brał 

udział w posiedzeniu Komisji wspólnych Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, spotkanie z 

Panią Urbanistką na temat wydawania decyzji o warunkach zabudowy inwestorom. W całym 

okresie pomiędzy sesjami załatwianie spraw bieżących, przyjmowania interesantów oraz nadzór 

bezpośredni nad wykonywanymi inwestycjami. 

 

Ad. 7 

W związku z nieobecnością Przewodniczącego Rady Miejskiej sprawozdanie nie zostało złożone. 

 

Ad. 8 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr V/27/2019 w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i 

Gminy Piotrków Kujawski w 2019 roku.  

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania dot. uchwały Nr V/27/2019: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr V/27/2019 została przyjęta jednogłośnie. 

Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr V/28/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

   

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że aby zrozumieć dlaczego podwyżki opłat za gospodarkę 

komunalną są aż tak wysokie, należy cofnąć się do 2013 roku. Od tego roku Rada Miejska robiła co 

mogła aby nie podwyższać tej opłaty i wówczas można było to robić, bo koszty gospodarki nie były 

aż tak wysokie. W połowie 2018 roku definitywnie zakończono działalność wysypiska śmieci w 

Jerzycach i w całości je zrekultywowano. Od tego momentu wszystkie śmieci z gminy Piotrków 
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Kujawski musiały być wywożone do RPOOK-ów, zatem wszystkie wywożone śmieci były 

dokładnie ważone i od tej wielkości w RPOOK-ach pobierane były opłaty. Ilość śmieci odwożonych 

tam wzrosła z 1500 ton na rok, do 2300 ton na rok. Ponadto nastąpił wzrost opłaty środowiskowej 

tzw. opłaty marszałkowskiej, za korzystanie ze środowiska, a kolejny taki wzrost czeka nas od 1 

stycznia 2020 r., o kolejne 100 zł, co daje dodatkowy wzrost kosztów o 230 tys. zł. Powiedział, ze 

w dniu wczorajszym, na posiedzeniu komisji Rady Miejskiej przeanalizowano koszty dokładnie i 

omówiono je. Wziąwszy pod uwagę zapewnienia Rady, że przeanalizowany i zmieniony zostanie 

regulamin wywozu odpadów komunalnych, w sposób, który przyczyni się do zmniejszenia kosztów 

gospodarki śmieciowej, np. zmianie ulegnie częstotliwość wywozów oraz po wyposażeniu 

wszystkich mieszkańców w kosze nie będą one wymieniane na koszt gminy, a także przy większej 

kontroli zakładu komunalnego oraz to, że obecnie popiołu nie wywozi się w naszej gminie do 

RPOOK, a odbiera go pewna firma na potrzeby własne, Burmistrz złożył Radnym propozycje 

obniżenia ustaleń stawek za wywóz odpadów komunalnych z posiedzenia komisji  o 1 zł. Radni 

otrzymali autopoprawkę projektu uchwały Nr V/28/2019. Burmistrz dodał, że decyzję tą podjął, 

mając nadzieję, że wzrost kosztów ulegnie zahamowaniu. Na koniec powiedział, że jeśli po kontroli 

Regionalnej Izby Obrachunkowej okaże się, że stawki są niewystarczające, wówczas nastąpi powrót 

do rozmowy na ten temat. 

- Pan Błażej Barczak z uwagi na nowe informacje przekazane przez Burmistrza poprosił o 10 minut 

przerwy. 

- Pan Arkadiusz Rybak ogłosił 10 minut przerwy. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

Na salę obrad przybył Pan Arkadiusz Włodarski. Od tej pory 15 radnych brało udział w głosowaniu. 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr V/28/2019 po autopoprawce. 

Radni biorący udział w dyskusji na temat uchwały Nr V/28/2019: Błażej Barczak, Krystian 

Betliński, Andrzej Schmidt, Sławomir Kawczyński. 

Głos w dyskusji zabrała również Pani Jolanta Zalesińska, która przedstawiła sprawozdanie z 

wykonania gospodarki odpadami komunalnymi za 2018 rok, które wykazało przewyższenie 

kosztów nad wpływami. Zestawienie potrzeb do tego co wyliczono z wpłat to wzrost kosztów o 60 

% Na podstawie wyliczenia z II połowy 2018 roku, które jest podstawą sprawozdania określono, ze 

koszt wywozu 1 tony śmieci to 618 zł. 

- Pan Jarosław Waszak odczytał stawki za gospodarkę odpadów komunalnych z sąsiednich gmin. 

Były one różne, ale większość była niższa niż w gminie Piotrków Kujawski. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania dot. uchwały Nr V/28/2019: 13 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr V/28/2019 została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr V/29/2019  w sprawie funduszu sołeckiego. 
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- Pan Krystian Betliński poprosił o przedstawienie założeń funduszu sołeckiego. 

- Pan Jarosław Waszak przedstawił założenia. 

- Pani Jolanta Zalesińska przedstawiła wysokość funduszu dla poszczególnych sołectw. 

Powiedziała, ze środki te nadal znajdują się w budżecie gminy i wydatkuje się je na te same zadania 

co obecnie: drogi, lampy, świetlice. 

- Pan Błażej Barczak poprosił o uwzględnienie w budżecie potrzeb każdego sołectwa. 

Zapytał czy są jakieś uwagi co do tej uchwały? Uwag nie było. Radni przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania dot. uchwały Nr V/29/2019: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr II/13/2018 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr V/30/2019  zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2019-2029 

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła zmiany, jak w załączniku do uchwały Nr V/31/2019 

- Pan Błażej Barczak powiedział dlaczego nie będzie głosował za przyjęciem uchwał dotyczących 

zmiany budżetu. Wyjaśnił, że głównym powodem jest dotacja w wysokości 365 tys. zł, która nie 

była ujęta w budżecie 

-  Pan Sławomir Bogucki powiedział, że środki te wpłyną do budżetu do końca roku. Przed 

otrzymaniem tej dotacji dołożyliśmy do oświaty ponad milion złotych. Jeśli chodzi o szkołę w 

Dębołęce to powiedział, ze ani placu zabaw, ani elewacji nie będzie się robiło zimą. W tych 

sprawach będą robione kosztorysy i ekspertyzy, nie można zatem wyznaczyć środków, gdy tych 

dokumentów nie ma. Z dotacji 365 tys. zł na razie wyznaczono tylko środki na odpisy socjalne dla 

poszczególnych jednostek. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania dot. uchwały Nr V/30/2019: 13 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr V/30/2019 została przyjęta zwykłą większością głosów. 

Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr V/31/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2019. Pytań i dyskusji nie było. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania dot. uchwały Nr V/31/2019: 13 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr V/31/2019 została przyjęta zwykłą większością głosów. 

 

Ad. 9 

- Pan Włodzimierz Kubiak złożył interpelacje na piśmie. 

- Pan Arkadiusz Rybak przyjął interpelację i powiedział, ze nie będzie jej czytał, a odpowiedź 

zostanie przekazana przez Burmistrza osobie, która ją złożyła na piśmie w ustawowym terminie. 

 

Ad. 10 
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- Pan Błażej Fijałkowski zapytał czy jest możliwość założenia fotoradaru na ul. Mostowej? 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, ze obecnie nie zajmuje się tym Policja, ale zapewnił, ze zwróci się o to do 

odpowiednich służb, podpierając swój wniosek stanem bezpieczeństwa w tym rejonie. 

- Pan Marek Zientkiewicz poprosił o uzupełnienie dziur i nierówności na placu targowym, przy ul. 

Wyzwolenia. Zapytał także o podanie przybliżonego terminu ogłoszenia przetargu na dokumentację 

na przebudowę ulic: Targowej, Handlowej, Kasprowicza, Słonecznej, Zielonej, Mokrej, Zachodniej 

i Niskiej w Piotrkowie Kujawskim. 

- Pan Burmistrz odpowiedział, że prośba o uzupełnienie nierówności na placu targowym to prośba 

do zakładu komunalnego i, że myśli, iż będzie to zrobione. Co do przybliżonego terminu przetargu 

powiedział, że precyzyjnie nie może tego określić, ale polecił udać się z tym pytaniem do Pana 

Ciesielskiego. 

- Pan Błażej Barczak zapytał o termin rozpoczęcia prac równiarki oraz wskazał miejsca, które są 

bardzo zniszczone i wymagają wyrównania w pierwszej kolejności. 

- Pan Burmistrz odpowiedział, że równiarka ruszy niebawem, jak tylko pogoda na to pozwoli, bo 

równanie nie ma sensu gdy pada deszcz. 

- Pan Jerzy Iglewski podziękował Pani Alicji Wójcik za złożenie interpelacji dotyczącej dróg 

powiatowych. 

- Pan Sławomir Kawczyński poprosił o naprawienie przepustu.. 

- Pan Burmistrz odpowiedział, że wszystkie przepusty będą robione w jednym terminie. 

- Pan Radosław Kocent zapytał czy nie można interweniować w Policji aby funkcjonariusze nie 

karali mandatami ludzi, którzy parkują przed sklepem na ul. Św. Ducha? Dodał, ze w obrębie tego 

rejonu nie ma miejsc parkingowych. 

- Pan Burmistrz odpowiedział, że spróbuje. 

 

Ad. 11 

–  Pan Arkadiusz Rybak  po stwierdzeniu pełnej realizacji porządku obrad V sesji Rady Miejskiej w 

Piotrkowie Kujawskim VIII kadencji dokonała jej zamknięcia. 

Zamknięcie V sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 16:07 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Rybak /-/ 


